
P R O T O K Ó Ł   Nr 7/17 

 

 

Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej odbytego 

 11 grudnia 2017 roku. 

 

 

W posiedzeniu wg prowadzonej listy obecności udział wzięło 5 członków komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział : 

 

1. Jacek Kolesiński - Wójt Gminy 

2. Hieronim Birk - Zastępca Wójta 

3. Krystyna  Lewandowska  - Skarbik Gminy 

4. Jacek Skrobisz - dyrektor GZEAS-u 

5. Beata Wieczorek - kierownik OPS w Siedlcu 

oraz dyrektorzy szkół : Belęcin, Chobienice, Tuchorza i Kopanica i  kierownicy referatów 

urzędu gminy 

 

 

 

Do pkt.1 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący komisji Robert Winiarz 

serdecznie witając wszystkich obecnych. 

Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 5 radnych, co 

wobec składów komisji wynoszącego 6 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Do pkt.2 

 

W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia porządku obrad, który został przyjęty 

jednomyślnie w brzmieniu jak niżej. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Gminny Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 

rok. 

4. Projekt budżetu na 2018 rok.  

5. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2026. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt.3 

 

 Tematyczne zagadnienie przedstawiła A.Patalas informując, iż przesłany na maila 

„program” niczym się nie różny od ubiegłorocznego programu. Program zawiera takie 

zagadnienia jak: 

- diagnozę, 

- ocenę stanu problemów alkoholowych w Gminie Siedlec, 

- leczenie choroby alkoholowej, 

- cele, strategie i zadania programu, 

- warunki realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Siedlec na 2018 rok,  



- zasady wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

Do zagadnienia nie wnoszono uwag ani zapytań i zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt.4 

 

 Obok wcześniej dostarczonych całościow0 materiałów dotyczących projektu 

budżetu na 2018 rok głos zabrała Skarbnik Gminy K. Lewandowska przedstawiając 

autopoprwkę do projektu uchwały Rady Gminy Siedlec w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Siedlec na 2018 rok : 

Przychody 

 

1) zmiany kwoty przychodów z 4.000.000,00 zł na 7.000.000,00 zł zwiększając o 

3.000.000,00 zł 

 

WYDATKI 

 

Dodano zadania: 

1) „Budowa sali gimnastycznej wraz z zapleczem przy Szkole Podstawowej w 

Tuchorzy” kwota 2.500.000,00 zł 

2) Przebudowa i rozbudowa budynku przedszkolnego w Siedlcu w ramach zdania 

„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku Domu Pomocy Społecznej 

na przedszkole i dzienny dom opieki Senior – Wigor „ kwota 500.000,00 zł, 

 

Dokonano zmian: 

1 umniejszono wydatki z zadania „Budowa ścieżek rowerowych” o kwotę 278.000,00 zł, 

2. wprowadzono dotację celową do samorządu województwa na wypłatę odszkodowań 

dotyczące budowy ścieżki rowerowej Siedlec-Powodowo w kwocie 68.000,00 zł, 

3. dodano zadanie „Budowa ścieżki rowerowej Belęcin – Zakrzewo” w kwocie 210.000,00 

zł. 

 

W dyskusji nad zagadnieniem kolejno zabierali głos: 

- radny M. Wita pytał: czy umniejszenie środków na ścieżce nie wpłynie negatywnie na tą 

realizację? Podniósł też sprawę 500 tys zł na:„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania 

budynku Domu Pomocy Społecznej na przedszkole i dzienny dom opieki Senior – Wigor „ 

Ad vocem Skarbnik Gminy : nic nie będzie zagrożone; dokumentacja w toku. 

Wypowiedź uzupełnił V-ce Wójt : nie będzie wykupu gruntów, tylko będą odszkodowania 

wojewody; optymistycznie – czerwiec 2018 , gdy będzie pozwolenie na budowę. 

Jeśli chodzi o 500 tys zł na przebudowę i zmianę sposobu użytkowania budynku Domu 

Pomocy Społecznej na przedszkole i dzienny dom opieki Senior – Wigor tu Wójt 

poinformował, że prace trwają, jednak wystąpiły rzeczy na które nie mamy wpływu… . 

- radny W. Żydzik podniósł sprawę ścieżki rowerowej Siedlec-Powodowo. Ponadto pytał : 

czy kwota 30 tys zł /lokale socjalne/ pozwoli wyeliminować kary, które są płacone? 

Wyjaśnień dotyczących ścieżki udzielił Z-ca Wójta H. Birk m.in. mówiąc: „…są problemy z 

przygotowaniem dokumentacji”.  

Sprawę 30 tys zł /lokale socjalne/ wyjaśniła Skarbnik Gminy informując, iż powyższa 

kwota jest na zrobienie przyłącza do konteneru w Chobienicach. 

Tu radna E. Weil stwierdziła, że sprawa posadowienia kontenerów winna być 

zrealizowana do końca czerwca ( dwa mieszkania). 

- radny M. Wita odniósł się do kwoty 140 tys zł – GOK Siedlec: Święta Smaków pytając : 

czy już jest zrobiony preliminarz? 

Wyczerpujących wyjaśnień udzieliła dyrektor GOK A. Kędziora. 

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji Skarbnik Gminy K. Lewandowska odczytała  
1) uchwałę Nr SO-0952/36/9/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2017 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Siedlec na 2018, która jest 



pozytywną z uwagami. Poczynione przez Skład Orzekający uchybienia zostały 

szeroko wyjaśnione i będą miały odzwierciedlenie w autopoprawce. 

2) Uchwałę Nr S)-0957/36/9/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2017 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie wieloletniej prognozie finansowej Gminy Siedlec, która jest 

pozytywna z uwagami. Poczynione przez Skład Orzekający uchybienia zostały 

szeroko wyjaśnione i będą miały odzwierciedlenie w autopoprawce. 

3) Uchwałę Nr S)-0951/D/78/9/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2017 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Siedlec, która jest 

pozytywna. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Siedlec na 2018 rok. 

 

W wyniku głosowania : 5 –za  tj. jednogłośnie  członkowie komisji zaopiniowali 

projekt budżetu Gminy Siedlec na 2018 rok wraz z autopoprawką wnioskując o jego 

przyjęcie przez Radę. 

 

Do pkt.5 

 

 W punkcie tym uczestniczący w posiedzeniu dyrektorzy szkół podnieśli sprawę 

upubliczniania otrzymywanych informacji przez radnego R. Kluja na fejbuku uważając za 

nie właściwe . Odnosząc się do zarzutu radny wyjaśnił , że stara się odpowiadać na 

problemy , które podnoszą rodzice i jak stwierdził: „…trudno by było spotykać się z 

rodzicami z osobna i wyjaśniać. Jest to portal do , którego większość zagląda i można 

uzyskać odpowiedzi na nurtujące zagadnienia”. 

 

Wobec wyczerpania porządku przewodniczący komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 Protokołowała        Przewodniczący 

            Inspektor      Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

 Jolanta  Żurek                                            Zdrowia i  Opieki Społecznej 

                  Robert     Winiarz 

 

 


